

دعوة منتدى حوكمة الإنترنت 2021 لمقترحات جلسة ربط شبكي

جلسات الربط الشبكي عبارة عن تجمعات تفاعلية لأصحاب المصلحة المهتمين بنفس القضية أو بقضية مماثلة حول حوكمة الإنترنت. تنسيقاتهم المفتوحة (في حالة الفعاليات الحضورية- المقاعد المفتوحة) عفوية ويمكن أن تكون بمثابة كاسحة جليد، مما يدفع الناس إلى التعارف بشكل أسرع. تعد جلسات الربط الشبكي أيضاً نوعاً مناسباً من جلسات التجمعات الاجتماعية، أو تجمعات الأشخاص والمنظمات من منطقة معينة أو مجموعة أصحاب المصلحة أو منطقة نشاط معينة.

إن المنظمة التي توضح حالة عملها التشغيلي الحالي في النظام الإيكولوجي لحوكمة الإنترنت والتي يمكنها تحديد الهدف (الأهداف) المتعلقة بحوكمة الإنترنت التي يتعين تحقيقه من خلال الجلسة مدعوة إلى تقديم طلبات للحصول على إدراج جلسة من خلال الاستمارة الإلكترونية للتطبيق.

يجب أن تركز هذه الأنواع من الجلسات على الأنشطة ذات الصلة بحوكمة الإنترنت. بالإضافة إلى ذلك، يمكنها الارتباط بمجالات تركيز منتدى حوكمة الإنترنت 2021:

مجالات التركيز الرئيسة لمنتدى حوكمة الإنترنت 2021

- الإدماج الاقتصادي والاجتماعي وحقوق الإنسان
- الوصول الشامل والاتصال الهادف

مجالات القضايا الناشئة والشاملة لمنتدى حوكمة الإنترنت 2021

- التنظيم الناشئ: هيكل السوق والمحتوى والبيانات وتنظيم حقوق المستهلك/ المستخدمين
- الاستدامة البيئية وتغير المناخ
- نظم إيكولوجية شاملة لحوكمة الإنترنت والتعاون الرقمي
- الثقة والأمن والاستقرار

المدة المعيارية للجلسة للاختيار من بينها هي 30 و 45 و 60 دقيقة. بالنسبة لأنواع الأخرى من الطلبات المحددة، يرجى إرسال بريد إلكتروني إلى أمانة منتدى حوكمة الإنترنت. دعم الجلسة: البث الشبكي: لا | النسخ: لا | الترجمة: لا

كان الموعد النهائي الأولي لطلب الإدراج في منتدى حوكمة الإنترنت الـ 16 هو 26 أيار/ مايو 2021، الساعة 23:59 بالتوقيت العالمي. تم تمديد الموعد النهائي حتى 26 تموز/ يوليو، تبعاً لتوافر المجال وعموم أصحاب المصلحة والتوازن الإقليمي للبرنامج.



IGF 2021 Call for Networking Session Proposals

Networking sessions are interactive gatherings of stakeholders interested in the same or a similar issue on Internet governance. Their open (in the case of face-to-face events - open-seating) formats are spontaneous and can serve as icebreaker, prompting quicker ways for people to get to know each other. Networking sessions are also a suitable session type for social gatherings, or for gatherings of people and organisations from a particular region, stakeholder group, or area of activity.

Organization which demonstrates its existing operational work status in Internet governance ecosystem and can outline Internet governance-related objective(s) to be achieved through the session are invited to submit requests for a session slot through the

These types of sessions should focus on Internet governance-pertinent activities. In addition, they could link to the [IGF 2021 focus areas](#):

IGF 2021 Main focus areas

- [Economic and social inclusion and human rights](#)
- [Universal access and meaningful connectivity](#)

IGF 2021 Emerging and cross-cutting issue areas

- [Emerging regulation: market structure, content, data and consumer/users rights regulation](#)
- [Environmental sustainability and climate change](#)
- [Inclusive Internet governance ecosystems and digital cooperation](#)
- [Trust, security, stability](#)

The standard duration for the session to choose from are 30, 45 and 60 minutes. For other types of specific requests, please email the IGF Secretariat.

Session support: Webcast: No | Transcription: No | Interpretation: No

The initial deadline for requesting the slot at the 16th IGF was 26 May 2021, 23:59 UTC. The deadline is extended until 26 July, subject to the availability of the space and the overall stakeholder and regional balance of the programme.